

<p><u>Brief Resolution for the Board Meeting for Orascom Development- Egypt (S.A.E) convened on Monday 14/8/2023</u></p>	<p>ملخص القرارات لاجتماع مجلس إدارة شركة أوراسكوم للتنمية - مصر (ش.م.م) المنعقد يوم الإثنين الموافق 2023/8/14</p>
<p>The board of the Company convened on Monday 14/8/2023 at 3:00 pm.</p>	<p>اجتمع مجلس إدارة الشركة في تمام الساعة الثالثة عصراً من يوم الإثنين الموافق 2023/8/14.</p>
<p>After deliberations of the agenda, the board unanimously approved:</p>	<p>وبعد مناقشة جدول الأعمال، وافق المجلس على القرارات التالية:</p>
<p>1. The standalone and consolidated financial statements ending on 30/6/2023.</p>	<p>1. الموافقة بالإجماع على اعتماد القوائم المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المنتهية في 2023/6/30.</p>
<p>2. The amendment of the signatory powers on behalf of the company by:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Addition of the signature of Mr. Saeed Nabih for the certified signature list (B) for the land sector before the banks. • Cancellation of the signature of: <ul style="list-style-type: none"> ▪ Wael Mourice Zaki Gergis ▪ Mohamed Hassan Ibrahim ▪ Amr Fekri Mohamed El Moazamy <p>from all the signature powers certified on behalf of the Company and retaining all other powers without change.</p>	<p>2. الموافقة بالإجماع على تعديل سلطات التوقيع عن الشركة:</p> <ul style="list-style-type: none"> • بإضافة توقيع كل من السيد/ سعيد نبه إبراهيم السيد للمجموعة (ب) للتوقيعات المعتمدة لقطاع الأراضي بالبنوك. • إلغاء توقيع كلا من: <ul style="list-style-type: none"> ▪ وائل موريس نكي جرجس ▪ محمد حسن سعد إبراهيم ▪ عمرو فكري محمد المعظمي <p>من كافة التوقيعات المعتمدة للشركة مع الإبقاء على باقي التوقيعات كما هي دون تغيير.</p>

هذا واقفل المحضر في تمام الساعة الثالثة ونصف عصراً بعد تلاوته على السادة الحاضرين.

احمد أبو العلا

رئيس قطاع علاقات المستثمرين

أوراسكوم للتنمية مصر